
Referat fra generalforsamling den 28.04.2022 i Rolfsted og Omegns 

Transformerfond afholdt i Stalden 

 

Der var fremmødt 10 personer incl. dirigent, medarbejder og bestyrelse. Formand Bendt Søberg bød 

velkommen og gik herefter over til dagsordenens pkt. 1. Valg af dirigent. 

 

1.  Valg af dirigent 

På bestyrelsens vegne foreslog han Peter Nylandsted. Peter blev enstemmigt valgt.  

Peter takkede for valget og konstaterede, at han var blevet oplyst om, at indkaldelsen grundet IT-

problemer var indrykket nogle dage for sent jf. vedtægterne. Han spurgte derfor 

generalforsamlingen om det alligevel kunne godtages at holde generalforsamlingen som en lovlig 

generalforsamling. Dette var der ingen kommentarer til. Generalforsamlingen blev konstateret 

beslutningsdygtig - han overlod herefter ordet til formanden for beretningen for 2021.   

 

2. Bestyrelsens beretning. 

Formand Bendt Søberg fremhævede i sin beretning for 2021, følgende hovedpunkter: 

• Bestyrelsen har afholdt 2 møder i 2021 - 7. juni og 23. september samt generalforsamling, 

som grundet corona blev holdt samme dag som bestyrelsesmødet den 7. juni.  

• Bestyrelsen afholdt møde den 7. juni 2021, hvor der var indkommet 3 ansøgninger svarende 

til 81.000 kr. Alle blev tilgodeset: 

o Dagplejer i Ferritslev/Rolfsted: El-ladcykel med 22.000 kr.  

o Ferritslev Fritidshus: 3 sceneprojekter med 52.708 kr. 

o Tarup Davinde I/S: Værktøj med 6.500 kr. 

• Til bestyrelsesmødet den 23. september 2021 var der 5 ansøgninger svarende til i alt 

149.000 kr. Igen var det en enig bestyrelse, som godkendte alle projekterne helt eller delvist, 

hvilket beløb sig til 89.025 kr: 

o Janus Kleiner: Tilskud til uddannelse med 15.000 kr. 

o Ferritslev Fritidshus: Højskolesangbøger med 12.000 kr. 

o Lundsbjerg børnehave: Interaktiv læringsskærm ”smartboard” med 35.125 kr. 

o Davinde Bylaug: Jernring til møllesten med 6.900 kr. 

o Davinde Beboer og forsamlingshus: Madpakkehus / Bålhytte med 20.000 kr 

• I alt blev der således udloddet 170.000 kr. i 2021. Gennem årene er der således uddelt i alt 

938.000 kr. 

• Bendt konstaterede endvidere, at antallet af ansøgninger er faldet i 2021 i forhold til de 

tidligere år, hvilket førte ham frem til at konstatere, at der er behov for markedsføring af 

Fonden, og at der derfor skal udarbejdes noget informationsmateriale, der kan udsendes / 

runddeles til relevante modtagere. Vi vil gå i gang med dette hurtigst.   



• Bendt sluttede af med rette en stor tak til bestyrelse / sekretær for en altid grundig 

gennemgang af alle ansøgninger og for gode meningsudvekslinger og godt samarbejde.  

Der var ingen særlige bemærkninger til beretningen, og den blev enstemmigt godkendt. 

 

3. Forelæggelse af årsregnskab med evt. revisionspåtegning. 

Sekretær Carsten Viuff fremlagde resultatopgørelse og balance for det forgangne år 2021. 

 

Regnskabet blev herefter enstemmigt godkendt. 

 

 

4. Behandling af indkomne forslag. 

Der var ikke indkommet forslag til Fonden. 

 

 

5. Valg af medlemmer til bestyrelsen samt suppleanter. 

På valg til bestyrelsen var Bendt Søberg, Peter Binderup og Claes Henningsen, som alle var villige 

til genvalg. Alle blev enstemmigt valgt til bestyrelsen.  

 

6. Valg af revisor 

Beierholm Revisionspartnerselskab blev genvalgt som revisor uden modkandidat. 

     
7. Eventuelt 

Intet.  

 

----------------- 

 

Herefter afsluttede dirigenten generalforsamlingen og overgav ordet for afsluttende bemærkninger 

til formanden, som takkede de fremmødte for interessen. Herefter var selskabet vært ved et lettere 

traktement. 

 

 

 

___________________________________             __________________________________ 

        Protokolfører Carsten Viuff      Dirigent Peter Nylandsted   


